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Vragen van het lid
Snijder-Hazelhoff (VVD) aan de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over mogelijkheden
van controles aan de buitengrenzen
van de Europese Unie. (Ingezonden
3 november 2003)

1
Hebt u kennisgenomen van de
uitzending van Zembla van
30 oktober 2003?

2
Wat is uw mening over de
verschillende manieren van
interpretatie van de richtlijnen
rondom de controle van
voedselveiligheid in de verschillende
lidstaten?

3
Wat is uw reactie op de diverse
controlemethodieken aan de
buitengrenzen van de Europese Unie?

4
Kunt u aangeven of dit risico’s met
zich meebrengt voor de
voedselveiligheid, en zo ja welke
risico’s?

5
Bent u bereid u in te zetten voor de
daadwerkelijke harmonisatie van de
controle aan de buitengrenzen?

Antwoord

Antwoord van minister Veerman
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit). (Ontvangen
18 november 2003)

1
Ja.

2 en 3
Nederland is van mening dat de
Europese richtlijnen met betrekking
tot controles van voedselveiligheid
op een geharmoniseerde wijze
uitgevoerd moeten worden, anders
ontstaat er rechtsongelijkheid. In de
eerste plaats is het hanteren van
analysemethoden met gelijke
gevoeligheid voor bijvoorbeeld een
verboden diergeneesmiddel een
vereiste. Zolang die gevoeligheid nog
niet voor alle verboden stoffen is
vastgesteld, is het aan te bevelen om
voor die stoffen in de tussentijd met
voorlopige gevoeligheidsgrenzen te
werken.
Ten tweede is het zaak om de
maatregelen te harmoniseren voor
zendingen levensmiddelen waarin
verboden stoffen zijn aangetoond. Dit
om te voorkomen dat vergelijkbare
partijen door de ene lidstaat worden
vernietigd, terwijl een andere lidstaat

dergelijke partijen terugzendt naar
het land van oorsprong. Nederland
heeft de Europese Commissie recent
verzocht deze beide aspecten op
korte termijn te harmoniseren. Naast
de hierboven genoemde
harmonisatievoorstellen moet nog
worden opgemerkt dat de FVO voor
de Europese Unie (EU) controleert op
de uitvoering van de betreffende
regelgeving. Dit bevordert eveneens
de harmonisatie tussen de lidstaten.

4
Het onvoldoende naleven van de
Europese regelgeving met betrekking
tot verboden stoffen kan risico’s voor
de volksgezondheid opleveren. Of
hiervan ook sprake is indien zeer lage
gehaltes verboden stoffen gevonden
worden, is echter nog de vraag. Veel
stoffen zijn een tiental jaren geleden
tot verboden stof verklaard omdat
met de toenmalige gevoeligheid van
de analysemethoden alle
aantoonbare gehaltes van deze
stoffen als risicovol moesten worden
aangemerkt. Omdat niet zeker is of de
verboden stoffen ook in de zeer lage
gehaltes, die tegenwoordig gemeten
kunnen worden, een daadwerkelijk
risico voor de volksgezondheid
vormen, heeft Nederland de
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Europese Commissie recent gevraagd
daar onderzoek naar te doen.

5
Nederland heeft de problematiek
recent aangekaart bij de Europese
Commissie en reeds voorstellen
gedaan voor de harmonisatie van de
controle aan de buitengrenzen.
Daarnaast heeft een
vertegenwoordiging van de
ambtelijke werkgroep van de
lidstaten, die zich bezighoudt met de
totstandkoming van een nieuwe
«Feed en Food Control Regulation»
(inclusief importcontroles), op 5
november jl. de haven van Rotterdam
bezocht om zich te oriënteren op de
Nederlandse situatie. Uiteraard is
daar de Nederlandse positie sterk
onder de aandacht gebracht.
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